



Sektionen för Informations- och Nanoteknik

TraditionsMEsterIT

Kistagången 14,

164 40 Kista

insektionen.se

Mästarråd #2

2018-02-27, Kl. 18.00, G302



1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Traditionsmästare Sabina Hauzenberger förklarar mötet öppnat 18:06.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet fanns behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

Sabina Hauzenberger valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Emma Good valdes till mötessekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

1.6. Närvarande

Nicklas Ockelberg, Rasmus Ahlbäck, Sabina Hauzenberger, Vidar Särnesjö, Emma Good.

1.7. Adjungeringar

1.8. Föregående protokoll

Finns på hemsidan.

1.9. Fastställande av föredragslista

2. Rapporter

2.1. TraditionsMästare

Ingenting speciellt, varit på KMR. Blev diskussion om mästerier som delar pubar ska få lika många valborgare var som mästerier som har en egen pub. KMR återkommer med hur det blir.

2.2. Vice TraditionsMästare

Har gjort klart kontraktet med fkm angående Nubbedraget.

2.3. PubMästare
"nämen jag har sålt öl"

2.4. SkattMästare
Har räknat pengar.

2.5. SkriptMästare
Köpt tröjor, de kommer snart.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

4. Förslag på propositioner

5. Beslut

6. Diskussionsfrågor

6.1. Omstrukturering av arbetslag
Psi har för få aktiva arbetare. Sabina frågar de som varit inaktiva nu om de tänker jobba nästa period.

6.2. KMR-sittning
Kör workshop om det där Marskalkerna och Vraq OCH PRAO kan vara med och spåna idéer den 22/3, Sabina skickar en kallelse.
Vidar pratade en massa och vill ha en till kaka.

6.3. Workshops
Saker vi borde ha workshops om:
Pubteman
Marknadsföring
Nicoock

6.4. Valborgspubrundan
Temat för VPR blir film. Vi måste skicka in två förslag på teman för Kistan på söndag.
Vi behöver skicka in: tema, reservtema, vad vi ska laga för mat, rim, lek, reservlek bland annat.
Förslag: Tron, A Clockwork Orange, Matrix. Tar upp det med Snike.

6.5. Nya Spiken
SmulTRON är RIP, men någon sorts frukt/bär iallafall. De gamla Spiken-märkena är slut och märkena för Metalspiken är säkert också snart slut. Vi kör en Spikenprovning i Kistan under tentaveckorna.

7. Övriga frågor

7.1. Pubbrunda

Sen någon gång när det inte är iskallt. Innan dess kan vi åka ut till någon enskild pub. Vi hittar någon dag efter tentaveckorna.

7.2. Månadsmöten med QMISK

Sabina tar upp det med Snike.

7.3. HUR MAN FKN FESTANMÄLER

Alla kan festanmäla nu.

8. Kommande händelser

Tentagasque #3

9. Mötets avslutande

Mötesordförande Sabina Hauzenberger förklarade mötet avslutat 19:28:24.

Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Mötessekreterare
Secretary of the Meeting